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Geacht college, 

Rondom de nieuwe en oude Hessenweg wordt hard gewerkt aan de bereikbaarheid van de 

regio. Een belangrijk aspect bij de nieuwe inrichting van het gebied is voor ons de ruimtelijke 

kwaliteit. De entree van de Hessenweg is volgens onze fractie de poort naar het Vechtdal. 

Belangrijk om voor zowel bewoners als bezoekers voor een aangename entree te zorgen.  

De provincie Overijssel werkt momenteel aan het Landschaps- en Beplantingsplan N340. 

Onder andere de Vrienden van Dalfsen denken hier in mee. Dit leidt echter niet tot de 

gewenste kwaliteit. Hierover ontvingen wij als raad een brief van de Vrienden van Dalfsen. 

Tot onze schrik lijkt het er nu op dat de herplant van bomen langs dit traject op een zeer 

minimale wijze plaats gaat vinden. Oude bomen zijn gekapt en een enkel sprietje keert terug 

ter vervanging. Wat ons betreft niet de manier waarop het zou moeten. Zeker niet gezien er 

allerlei ambities in onze provincie zijn om meer bomen te planten. Ambities die wij als PvdA 

ondersteunen. Een royaler beplantingsplan komt de leefomgeving ten goede voor zowel 

mens, plant als dier en lijkt ons een belangrijk element bij de afronding van de opwaardering 

N340. 

Vragen aan het college; 

1.  Heeft u kennisgenomen van de brief met de titel ‘N340 Landschaps- en 

Beplantingsplan’ van de Vrienden van Dalfsen en het krantenartikel uit de Stentor 

van 02 maart met de titel ‘Vrienden van Dalfsen: geef wat grandeur aan de Poort van 

het Vechtdal’. 

2.  Deelt u de analyse dat de beplanting zeer minimaal vormgegeven wordt?  

3.  Wilt u zich bij de provincie inzetten voor een royaler beplantingsplan? 

4.  Zo ja; hoe gaat u dit doen? 

  Zo nee; waarom niet? 

 

Leander Broere 

Namens de fractie PvdA Dalfsen 


